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PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  

Tid:  torsdag den 19 januari 2017, 18.30–20.30 

Plats:  Medborgarkontoret i Tullinge   

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

  Louise Linder 

Anders Thorén  

Elisabet Thorén 

Carl Widercrantz, POLSEK 	   	   

Fredrik Ahlinder	   

  Rita Ilomäki  
 
  Elizabeth Bushby 
    
 
Frånvarande: 	   Per Börjel  

  Christian Wagner  

	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  

Camilla öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.  
 
Camilla visade upp ett julkort som TUP har fått från F18 Kamratförening.  

	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  	  

Det fanns inga kommentarer till föregående protokoll. Protokollet godkändes.   
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§3	   Årsmöte	  
Beslutades att årsmötet ska äga rum den 11 mars. Förslag på lokal är Sländans 

 biosalong med efterföljande middag i restaurangen. I andra hand är förslagen
 Bio Falken, Akvarellen, Lida eller församlingshemmet vid Tullinge gård. Carl 
 undersöker de olika alternativen.  

 
Alla medlemmar är välkomna på middagen och TUP bjuder på maten.  

 
§4	   Kyrkovalet	  
	   Styrelseledamöter som inte är med i Svenska Kyrkan valde att inte delta i 
 beslutet.   
 
 Beslutades att ett brev om kyrkovalet ska skickas ut till medlemmarna. Anna-
 Marie Carlsson, som tidigare var aktiv i Moderaterna, vill kandidera för TUP. 
 Beslutades att vi ska träffa henne för att diskutera olika upplägg.  
	  
§5	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	   	  
 Carl kommer att delvis vara föräldraledig i maj – september (jobbar två dagar i 
 veckan) och delvis i oktober - november (jobbar tre dagar i veckan).  
  
 Nytt telefonnummer till Carl är 076-115 01 64. Anledningen till det nya 
 telefonnumret är att kommunen har bytt telefonavtal för alla anställda. 
 
 Diskuterades angående att ge bort platserna i dialogforum i Norra Botkyrka 
 (Alby Hallunda och Fittja). Kjell Sjöberg, som representerar TUP idag, menar 
 att uppdragen saknar relevans eftersom det är få deltagare på mötena. Beslutades 
 dock att TUP ska behålla platserna. Anders kan tänka sig att ta en av platserna.  
 
 TUP behöver ny suppleant i Botkyrkabyggens styrelse. Kjell Sjöberg har anmält 
 intresse.  Kjell har dock redan många förtroendeuppdrag. Det är bättre att 
 vi sprider uppdragen på fler personer. Carl ska därför fråga Sture Nordberg om 
 han vill ställa upp.  
 
 Carl redogjorde för senaste nytt från KS/KF:  
  
 1, Modernisera detaljplaner (Moderaternas motion om att förenkla 
 tillbyggnader). TUP stöttade motionen med motiveringen att vi vill skydda 
 karaktären i Tullinge eftersom många detaljplaner är omoderna.  
 
 2, Integrera idéhusets funktioner i Falkbergsskolan (motion från TUP). 
 Motionen är fortfarande aktuell eftersom det inte handlar om att kopiera 
 idéhuset rakt av. Syftet är istället att satsa på bättre mötesrum och att fräscha 
 upp scenen när skolan ändå ska byggas om.   
  
 3, Kontaktpolicy (kommunen tar fram en ny policy som handlar om att 
 tjänstemännen måste bli bättre på att lyssna av sina telefonsvarare). TUP lägger 
 ett yttrande om att den här typen av dokument inte behövs i mindre kommuner. 
 Där går det istället att nå berörd tjänsteman med ett samtal.  
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 Carl presenterade förslag på nya skrivelser:  
 
 1, Kommundelsnämnder (motion). Detta ska ses som ett steg mot egen 
 kommun för att öka närdemokratin och få bättre förankring av besluten. 
 Fördelen är ökat engagemang för kommunala frågor. Nackdelen är dock att 
 dessa nämnder inte har fungerat så bra i praktiken, och det finnas inget stöd i 
 kommunallagen för direktval till kommundelsnämnderna. Beslutades att TUP 
 ska avvakta med denna motion tills delningsfrågan är avgjord på regeringsnivå.  
 
 2, Lättare att göra polisanmälningar (motion). Anders berättade om idén med 
 att inrätta ett lokalt larmnummer. Det finns dock en del oklarheter som måste 
 redas ut. Carl förbereder ett nytt förslag till styrelsen.  
 
 3, Förebygg brottslighet i Tullinge (interpellation). Syftet är att fråga 
 kommunstyrelsens ordförande vad kommunen gör åt rådande situation med 
 brottsaktiva ungdomar i Tullinge. 
	  
§6	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  
	  

a)	  Hemsidan.	  
 Konstaterades att många personer kontaktar Tullingekommun.se för olika 
 kommunala ärenden. Det kan vara bra att spara dessa mejl till valrörelsen. 
 
 Anders ska begära en offert från Plucera gällande att förbättra Tullingepartiet.se  
 

b)	  Kommunikation	  –	  Media	  	  
 Elisabet berättade om senaste nytt i media.  
 
 Den nya foldern (baserad på inlägg från hemsidan) skall delas ut i Riksten och 
 Trädgårdsstaden. Carl, Anders och Klas har tackat ja till att hjälpa till med detta. 
 Tanken är att den här typen av foldrar ska skickas ut två gånger per år till alla 
 medlemmar.  
 
 Carl tog upp frågan om att uppdatera vår kommunikationsplan gällande sociala 
 medier. Kan vi öka det strategiska tänkandet tänk kring Facebook-annonser och 
 Twitter? Frågan är relevant eftersom fler människor använder sociala medier 
 idag.  
	  

c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	   	  	   	  
 Louise rapporterade om ekonomin, se utdelad rapport.  
 
 Beslutades att Louise ska betala in medlemsavgiften (200 kr) till 
 Brottsofferjouren.  
 
 Carl redogjorde för följande gällande Facebook:  

• TUP har 161 följare i officiella/öppna gruppen.  
• TUP har 280 följare i den interna/stänga gruppen.  
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• 226 personer läste det senaste TUP-inlägget på Facebook.  
• 337 personer läste vår nyårshälsning.   
• 476 personer läste julhälsningen.  
• 819 personer läste inlägget om att kommunen stoppar stöd till 

föreningar.  
• 832 personer läste inlägget om yttrandet till Kammarkollegiet.   

	  
	   d)	  Den	  andra	  vägen	  	  
 Beslutades att TUP ska medverkan i LPNs kongress. Kjell och Camilla åker dit.   
 
 Camilla berättade om Landstingets ansökan om region 2019. Diskuterades 
 angående samverkan med andra lokalpartier inför landstingsvalet 2018. Om en 
 konkret idé presenteras så kan det vara intressant, men TUP ska inte dra det 
 stora lasset.  
	  
§7	   Rapport	  från	  möten	  	  
 Anders rapporterade från studiebesöket på Stuvsta station med efterföljande 
 middag på den lokala restaurangen Stuvstakällan.   
 
 Anders och Carl berättade om ett kommande möte med MTR nästa torsdag. 
 TUP ska träffa den som är ansvarig för alla pendeltågsstationer i Stockholms 
 län.  

	  
§8	   Övriga	  ärenden	  	  
 Styrelsen bör fundera på hur vi ska driva frågorna som kom fram på mötet med 
 TUPs förtroendevalda vid Lida.  
 
 Fredrik informerade om att kommunen kommer ha en träff inför Almedalen.  
	   	  
§9	   Nästa	  möte	  /	  Avslutning	  	  
	   Beslutades att Camilla och Carl ska återkomma med förslag på datum för nästa 
 styrelsemöte.  
 
 Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.  
 

 

Vid protokollet    Justeras  
 
  
Carl Widercrantz    Camilla Jägemalm 

	  
	  
	  
	  
	  


